
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi3l.0l.20z3 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii Eedinlei ordinare de lucru '
gedinlai".;;i; iafioo, participi 13 consilieri din 13 in tunclie . La qedin!6

participd d-l primar Proca Florin Bogdan , d na secretar general Leca Andra qi 1

invitati .$edin!a este legal constituiti, aceasla a fost legal convocatd de primarul

comunei Berevoeqti prin adresa m'532 125'01'2023'

PreqedinteledeEedin!6ested.l.consilierBdiaquConstantincareialocla
prezidiu Eiprezintd proiectul ordinii de zi:
t. ,A.proUur.u pro"esului verbal de la qedinta anterioari'

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului comunei Berevoesti pentru

anul2023 si estimarile pentru anii2024-2026'

3. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii actului aditional la

contractul de asociere in vederea realizarii si implementarii sistemului

informatic la nivelul primariei Berevoesti cu sc ARA SOFTWARE GROUP

SRL Pentru anul 2023.

4. Proiect de hotarare privind analiza stadiului de inscriere a datelor in

Registrul agricol pentru anul 2022 si stabilirea masurilor pentru

eficientizarea acestei activitati'
5. proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locari in comisia de

evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general

alcomuneiBerevoeqtirjudetulArgespentruactivitateadesfasuratainanul
2022.

6.Proiectdehotarareprivindmodificareasiaprobareastatuluidefunctiisi
organigramei aparatului de specialitate al primarului comunei Berevoeqti'

7. Proiect de hotarare privind aprobarea si insusirea documentatiei tehnico

economic e fazaDALI (documentatiei de avizare a lucririlor de interventie)

si devizul general pentru obiectivul de investitie Asfaltare drum comunal

Strambu-atelierSILDVB-famBratulescuNicolaecomunaBerevoesti'
judetul Arges.

8.Proiectdehotarareprivindaprobareasiinsusireadocumentatieitehnico
economic e fazaDAlr (documentatiei de avizare a lucrrrilor de interventie)

sidevizulgeneralpentruobiectivuldeinvestitieAsfaltaredrumcomunal
strada zavoifam Ivascu comuna Berevoesti, judetul Arges'

9. Proiect de hotarare privirrd up"obarea si insusirea documentatiei tehnico

economicefazaDAl.l(documentatieideavizarealucrlrilordeinterventie)
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si devizul general pentru obiectivul de investitie Asfaltare drum comunal

DC5 SIDVB Ungureni -fam Paslaru Nicolae comuna Berevoesti, judetul

Arges.
l0.Proiect de

contractul
SRL.

ll.Proiect de

contractul
SRL.

hotarare privind aprobarea incheierii unui act aditional la

de lucrariir,Z63Tn{.Oq.ZO22 incheiat cu SC Conteh Barengott

hotarare privind aprobarea incheierii unui act aditional la

de lucrari nr.2180lso.os.zo22 incheiat cu sc conteh Barengott

l2.P r ezentar ea raPortului de activitate a primarului comunei Berevoeqti

pentru anul2022.
l3.Prezentare raport de activitate consilieri locali, pentru anul2022'

L4.Diverse.
Domnul primar solictd introducerea pe ordinea de zi inca un proiect qi anume:

-Proiect de hot5rare privind aprobarea protocolului de colaborare incheiat

intre Ministerul Muncii gi Soridarit[(ii sociate qi unitatea Administrativ

Teritoriali comuna Berevoeqti pentru implementarea proiectului HUB de

Servicii MMSS-SII MMSS Cod Mysmis 130963-'

D na Leca:Avem o adresS pt acest punct din data de 27 '0t cu termen limita p6n6 pe

31.01 pt hotdrdre.

D-l Viceprimar:obiectul protocolului il constituie asigurarea colabordrii

institulionale intre uAT Berevoeqti gi Ministerul Muncii.Ministerul Muncii va pune

la dispozilia Primariei Berevlegti urmatoarele echipamente:imprimant[

multifunclionald, calculator, tabletd pr.rr- qi documentalia tehnica 'inatalarea 
qi

configurarea echipamentelor , este vorba de serviciul de asisten![ sociala pt

digrtalizate,
D-l SchioaPa:Costuri?
D-l Viceprimar:Fard costuri, este un protocol.intre Ministerul Muncii qi primdrie'

se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 15 puncte gi este aprobat in

unanimitate.
Se trece la pct.! la cate d-na secretar generalprezintd procesul verbal al

qedinlei care s-a desfdEurat in data de 05'01 '2023'

Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal gi este aprobat cu

12 vorturi pentru qi 1 ablinere (d -l consilier Schioapa Daniel) ' -
2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului comunei Berevoesti pentru

anut 2023 si estimarile pentru anii2024'2026'
sunt prezentate: proiectul de hot6r0re , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi ;".""f . proiectului.Prezintd d-na contabil Cotescu Diana.

D-l Busuioc:Sa vorbim simplu, cdli bani intr6, cdt se cheltuiesc 'c6t 
r6m6n de

investilii ?
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D-l Primar:Tocmai le a spus d na contabil

D-l Busuioc:vreau s6le spun6 simplu, doar numai sumele

D-na Cotescu:Pt investilii avem 183 miliarde

D-l primar:D I Busuioc nu se referS la subvenliile care le avem pe Anghel Saligny,

din bugetul nostru se referd

D-lBusuioc:Haideli sd ludm pe total
D-l primar:Din totalul de 243 miliarde avem 59 miliarde pe secliunea de funclionare

qi 183 miliarde pt secliunea de dezvoltare'

D-na Cotescu:25 de miliarde am pus pe investilii alocdri gi venituri proprii fEr6

Anghel Saligny qi aveli qi defalcat gi i, progtamul de investilii dacS v5 uitali la total

g.rieral ,rrrri d. ntrurriu..:20mii u.-hiriliot are centrald termicd bugetul nostru, lmie

iei, 497 subvenlii, 50 mii infiinlare gi dotut. parc- , 10mii achizilionare gi dotare

echipamente, 2iOmii construire pu! cheson, 150mii construire retea alimentare cu

upa ii toate celelalte.Din toate u."ri.u scddem ce este pe Anghel Saligny qi r[mdn

25 miliarde, din veniturile noastre proprii 13 miliarde qi restul cote de la Finanle

D-l Busuioc:Sa continuam qi programul Ssta de investilii , la cap 7402 alte active

Studiu de fezabilitate construire relea de canalizxe

D-na Cotescu:Este SF ul pt canalizareadepusd pe Anghel Saligny.S a pldtit pa(ial

D-l Busuioc:8402 Asfaltare drum comunal fam Ducu, mai este 125mii

D-na cotescu:D a, amplatit 455mii qi mai avem de platit 125 mii

D-l Busuioc:Atdt este datoria, nu?

D-na Cotescu:Da
D-l Busuioc:Dotare parc 50, alimentare apdolelu 150, Sistem infiinlare alimentare

qi distribulie gaze asta ce o sd fie 10 mii,pt?
D-l Primar:Am depus la Ministerul Dezvoltarii la cNI pt surse de finanlare,in caz

cd vin ceva bani de acolo s6 avem prins obiectivul de investitie

D-l Busuioc:Construclie relea canalizwe, stalie epurare , asta este etapa II care

inseamnd etaPa II
D- l Viceprimar:Pe Anghel saligny 12,5km de relea, 6spauri si dotare stalie epurare

D-l Busuioc:La cap 84iunt t ,,,tt. rotunjite sau in maxe, nu, 8402 Asfaltare Stdmbu

-Atelier,340
D-l Prim ar:Da, va fi un Contract multianual, Asfaltare drum comunal Bratia-

Grubinschi ,200mii lei, Asfaltare drum comunal SILDVB ,200mii lei 9i contruire

rigole betonate 100mii lei, aceqtia sunt pugi din bugetul local..

D_l Busuioc:Deci astea de 100 mii lei urmeazdtot pe investilii nu este in continuare

nimic?
D-l Primar:Nu ,sunt noi
D-na Cotescu:Lu i*.p"t"l listei de investilii anexd la proiectul de hotSrdre pe prima

paginS sunt trecute obiective de investilie in continuaro, Po urmatoarea paginS sunt

iout. obiectivele de investilie noi'
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D-l Busuioc:Haide{i sd terminIm aici

D-l Primar:Ali rdrnas la achizilionare , montare centrala termicd primarie 20mii lei

D-l Busuioc:Da, dupd aceeaeste Sistem Supraveghere

D-l Primar:Da, aceJt proiect este depus pe PNRR 9i ne au cerut clarificSri ,sunt $anse

foarte mari sd oblinem finanlare
D-l Busuioc:Finanlare la ce?

D-l primarLa sisiem de supraveghere camere video, monitorizare in comuna

Berevoegti
D-l Busuioc:$i asta ce inseamnd?

D-l Viceprimar:o investilie pe PNRR cu sisteme inteligente cu monitotlzate

D-l Busuioc:Adici extindere la ce s aftclfi?
D-l Primar:Da
D-l Viceprimar :Extindere plus aparatur d mai so fi sticatd

D-l Busuioc:Deci, noi am fficut cheltuiala degeaba?

D-l Viceprimar:Nu se qtie daci oblinem finalare

D-l Schioapa:Amenaj are Centru comunitar integrat?

D-l Viceprimar:Da, sunt bani de la Ministerul s6n6t6!ii, cofinantarea noastrdz%

D-na Cotescu:487 mii subvenlia 9i noi in buget am pus 497mli,10mii cofinanlarea

noastrl
D-l Busuioc:Dupd aceea 67 OZ este Cimin Cultural

D-l Primar:10 mii lei dotare echipamente c6min cultural

D-l Busuioc:Adicd?
D-l Viceprimar:Chiuvetd, boiler
D-l Primar:Ce am discutat
D-l Busuioc:Astea eu am inleles c5 au mai fost luate

D-l Primar:NiciodatS, ali inleles greqit

D-l Busuioc:Mai departe, echipamente mijloace de transport, conductd alimentare

cu apd in co^munb

D-l Primar:In olelu lmie lei 9i consiliul Judelean ne d6 50mii lei

D-l Busuioc:Pdi gi acolo la investilii 150mii lei

D-l Primar:Tot pi Otelu, cu siguranla nu ne ajung acolo ne trebuie 7-8 miliarde, atdt

ne costd investilia din disculiile care le am avut

D-l Busuioc :trnprej muire 5 Omii Bratia, Gdmdceqti

D - 1 Primar : B erevol q tl, Br atia, Gdmdceqti, imprej muire sta{ii pompe

D-l Viceprimar:3 sisteme de alimentare cu apd

D-l Busuioc:Deci , asta este imprejmuire?

D-l Primar:Berevoeqti este ungureni, GamScegti este aici qi Bratia, 50mii lei vorbim

doar de materiale
D-l Busuioc:S a fbcut acolo un studiu bfinuiesc, cineva a mers acolo?

D-l Viceprimar:Da, am mers acolo
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D-l Busuioc:Cdt este, c6!i m are?

D-I Schioapa:Se imprejmuieqte tot cu s0rm6 sau plasi ?
D-l Primar:Plasd borduratd
D-l Viceprimar:Stalie pompe Ungureni avem 89,5m1, Gdmdceqti 443m1

D-l Busuioc:Dvs vorbifi acum de perimetru

D-I Viceprimar:Da, suPrafe{e

D-l Busuioc:De cdt este nevoie?
D-l Viceprimar:Am luat perimetrul qi acum in funclie de ce e nevoie, laBratia avem

278m1
D-l Busuioc:Am studiat qi noi gi listele de investitii propuse de noi qi propuse de dvs,

rdmisese cd ne vedem miercurea ce a trecut, vdd cd s a definitivat

D-l Primar:Dvs ali spus sd nu ne mai vedem miercuri 9i si punem pe grup

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre qi cu

g voturi pentru si 4 abtineri ( d I Busuioc Gheorghe, D-l stana Marian , d-l

Sibianu Ovidiu gi O-t Schioapal) este adoptati II.C.L. Berevoeqti nr.2 din

31.01,2023
3.proiect de hotarare privind aprobarea incheierii actului aditional la

contractul de asociere in vederea realizarii si implementarii sistemului

informatic la nivelul primariei Berevoesti cu sc ARA SOFTWARE GROUP

SRL pentru anul 2023.
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezinta d-na contabil cotescu Diana.

i-nu cotescu:Este vorba despre actul adilional pt anul 2023 cu ARA

SOFTWARE.Diferenla dintre contractul de anul trecut qi anul acesta, s a m[rit cu

495 lei/luna ,ceea ce inseamni in jur de 6mii/an
D-l Busuioc:ce servicii ne ofer6 sau de exemplu ghiqeul .ro

D-na Cotescu:Nu are legdturd cu ghigeul.ro

D-l Busuioc:Ce servicii fac ei defapt?

D-na Cotescu:Programul de .ortubilitut., programul de la registrul agricol,

programul de la as[ten16 sociald, prestajul la asistenld sociald, programul de taxe qi

impozite, fiecare compartiment lucreazd cv ARA'
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proieotul de hotdrAre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl f[.C.L. Berevoesti nr.3 din

3L.01.2023
4.Proiect de hotarare
Registrul agricol Pentru

privind analiza stadiului de inscriere a datelor in
anul 2022 si stabitirea masurilor pentru eficientizarea

acestei activitati.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele pro iectulu i.P r ezintd d-na referent agrico I Brinzaru Luminila'

b-l Busuioi:La pct 5 din anexa 2 nu se inlelege ce scrie
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D-na Leca:Da, amydznto vom remedia trebuie sd o aqezim in pagind

D-l Busuioc:Care este situalia cu izlazurile, dvs rdspundeli sau cine, contractele care

se fac cu APIA, cu fermierii?
D-l Schioapa:Ce contracte expir[ ?

D-na Brinzaru:Nu expir[ niciunul anul acesta

D-l Primar:La anul
D-l Busuioc:Dvs lineli registrul qi cu autoiza\ii\e de construclie sau la cine?

D-na Brinzaru:Nu, autorizaliile nu le lin eu, le line colegul meu,Dana Codru!, are

atributii in plus.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (L3) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.4 din
3t.01,2023
S.Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali in Comisia de

evaluare a performantelor profesionale individuale ale secretarului general al

comunei Berevoeqti, judetul Arges pentru activitatea desfasurata in anul2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotirOre , referatul de aprobare gi raportul de

specialitate. Prezintd d-na secretar general Leca Andra.

D-na Leca:Conform Codului Administrativ trebuie desemnali 2 consilieri in comisia

de evaluare a secretarului general pentru activitatea desfdquratd in anul 2022

Se fac 2 propuneri:d 1 consilier P[una Ioan gi d 1 Mazilu Ionel.Se supun la vot ce 2

propuneri gi sunt aprobate in unanimitate.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrAre Ei cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.5 din

3L.01,2023
6.Proiect de hotarare privind modificarea si aprobarea statului de functii si

organigramei aparatului de specialitate al primarului comunei BerevoeEti.

Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre, referatul de aprobare, raportul de specialitate

qi anexele proiectului. Prezintd d-na secretar general Leca Andra.

D-na Leca:Se transform6 postul vacant de inspector superior in inspector debutant

in cadrul compartimentului de asistenld social[.Aceasta este simgura modificare.

D-l Primar:Vom arLgEa doar daci va fi nevoie,la asistenld soacialS este o singurd

persoan[ dna Pislaru Stelula qi d na Ionela este promotor local cu atribulii la asistenld

sociali ,ea nu este titulard la asistenld socia16.

D-na Leca:Avem 4 posturi vacante, postul de consilier juridic, postul de la
compartimentul de asistenld socia16, postul de la compartimgntul de relalii cu

pubiicul gi dezvoltare rurald qi postul de qofer de microbuz, d I Eva Victor s a
pensionat
D-l Busuioc:De cAnd

D-na Leca:De la 1 ianuarie
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Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

g voturi pentru qi 3 ab{ineri (D-l Stana Marian , d-l Sibianu Ovidiu qi d-l

Schioapa) gi f. impotrivl (d I Busuioc Gheorghe, ) este adoptati H'C'L'

Berevoeqti nr.6 din 31.01.2023,
D-l Busuioc:$i anul trecut am spus treaba asta , eu nu am vdnfi cd s au accesat

fonduri, mi se pare un nr destul de mare de salariafi, eu sunt impotriva.

T.proiect de hotarare privind aprobarea si insusirea documentatiei tehnico

economic e faza DALI (documentatiei de avizare a lucririlor de interventie) si

devizul general pentru obiectivul de investitie Asfaltare drum comunal

Strambu-atelier Sif.UVg -fam Bratulescu Nicolae comuna Berevoesti, judetul

Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

Ei anexele proiectului. Prezintd d-na secretar general Leca Andra'

D-l Busuioc aduce un amendament la acest punct.D na secretar dA citire

amendamentului
D -na Leca:in hotdr6re ce voiali sd

D-l Viceprimar:Lungimea
D na Leca:Nu aveam cum s5 Pun la

D-l Busuioc:M6car lungimea

se treacd?

. materiale tot DALI ul
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D-l Busuioc:Da
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.7 din

3t,0t.2023
g.proiect de hotarare privind aprobarea si insusirea documentatiei tehnico

economic e fazaDALI (documenfatiei de avizare a lucrlrilor de interventie) si

devizul general pentru obiectivul de investitie Asfaltare drum comunal strada

Zavoifam Ivascu comuna Berevoesti, judetul Arges'

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , reieratul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului. Prezint6 d-na secretar general Leca Andra'

D-l Busuioc aduce un amendament la acest punct.D na secretar dA citire

amendamentului
D na Leca:Am sd trec Ai

D-l Busuioc:Da
in hotarare lungimea drumul

D-na Leca:in referatul de aprobare este

problemd dac[ vreli trecem in hotdrdre

Nemaifiind disculii
unanimitate de voturi
31.01.2023.
g.Proiect de hotarare
economic e faza DALI r

trecutdlungimea drumului.Dar nu este nicio

lungimea drumului

la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu

pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr'8 din

privind aprobarea si insusirea documentatiei tehnico

(documentatiei de avizare a lucririlor de interventie) si
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devizul general pentru obiectivul de investitie Asfaltare drum comunal DCs

SILDVB Ungureni -fam Paslaru Nicolae comuna Berevoestio judetul Arges.

Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anixele proiectului. Prezintd d-na secretar general Leca Andra.

b-f Busuioc aduce un amendament Ia acest punct.D na secretar dA citire

amendamentului
D-l Primar:Se va face asfaltareadup[ cana\izarc,sunt de acord cu dvs. a$a se va face

D-na Leca:Am s5 trec qi in aceast[ hot[r6re lungimea drumului

D-l Busuioc:Da
Nemaifiind disculii Ia acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu

unanimitate de voturi pentru (I"3) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.9 din

31,01,2023.
lg.proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui act aditional la
contractul de lucrarinr.2637t2l.04,2022 incheiat cu SC Conteh Barengott SRL.

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului. Prezint[ d-na secretar general Leca Andra.

b-nu Leca:Avem o notd de constatare gi o dispozi{ie de qantier pt aceastl

suplimentare
O-l Viceprimar:S a fficut zidulde beton pt ape qi s a montat un parapet metalic

D-l Schio apa;Da, I am vdzttt
D-l Viceprimar:Era pericol , pt siguranld

D-l Schio apa:L ali fbcut inainte qi acum cere{i s[ aprobdm devizul, nu, e pldtit?

D-l Viceprimar:Nu , s a fEcut un NR, un NCS , dispozilie de qantier

D-l Buzuioc:$i dacd consilirii nu sunt de acord, ce se int0mpld, fiind o lucrare retro,

e o intrebare retoricS
D-l primar:S a fbcut o dispozitie de santier stabilita de dirigintele de qantier , de

constructor qi de noi, cd este oportund aceast[ lucrare

D-l Schioapa:De ce n a prins o in prima fazd

D-l Busuioc:Puteam sd discut[m, au fost atdtea qedin]e

D-l primar:Se putea face gi prin act adilional aceastd sum[ cu suplimentarea de

bani.Eu vin acum sd aprobdm gi inclusiv banii care au fost prinqi in buget pdn6 acum

nu s a fEcut niciun contract cu firma respectiva

D-l Busuioc:Cum adicS nu s a f6cut niciun contract?

D-l primar:Nu s a fEcut act adi{ional cu suma aceasta.Dacd nu sunteli de acord

constructorul igi va lua investi{ia de acolo sau ne va dain judecatd cd nu am achitat

o qi ne am asumat aga ceva, era chiar beneficd sd o facem

D-l Busuioc:El qi a asumat o in momentul in care a executat o fbrd acord

D-l primar:A avut acordul nostru, acordul prim[riei, al comisiei care a stabilit lafa\a

locului qi a considerat foarte necesare aceste lucrSri suplimentare.Acolo era un

pericol, puteam sd ne trezim cu maqinile la d l vasile in curte
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D-l Busuioc:De cdnd s a proiectat se putea face chestia asta

D-l Primar:Eu nu sunt proiectant sd vE rdspund la aceastd intrebare

D-l Busuioc:Eu nu am zis de ce nu ati fEcut, am zis de proiectant.Era foarte

important, am avut disculie anterior qd vedem gi noi aceste imagini qi lucrdri pe

proiector
D-l Viceprimar:Am sd md ocup de proiector
D-l Busuioc:S a fbcut receplia la lucrare

D-l Primar:S a f6cut Parfial nu final
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu

g voturi pentru qi 3 abgineri (D-l Stana Marian , d-t Sibianu Ovidiu 9i d-l

schioapa) qi 1 impotrivl (d I Busuioc Gheorghe, ) este adoptati H.c.L.
Berevoeqti nr.10 din 31.01.2023,
ll.Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui act aditional Ia
contractul de lucrari nr.2L80/30.03.2022 incheiat cu SC Conteh Barengott SRL.

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului. Prezintd d-na secretar general Leca Andra.

b naLeca:Avem o diminuarelacontractul de lucrdri de26,090lei cu TVA.

D-l Busuioc:Am inleles c5, constructorul azis cdnu mai e nevoie 9i se diminueazd,

intrebarea este se face o compensare sau ceva?

D-l Viceprimar:Nu se Pldtesc
D-l Busuioc:Acesta este definitivat , este fdcutd receplia?

D-l Primar:Nu
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu

unanimitate de voturi pentru (L3) este adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.l1 din

31.01.2023.
12. proiect de hot6rffre privind aprobarea protocolului de colaborare incheiat

intre Ministerul Muncii gi Solidariti{ii Sociale 9i Unitatea Administrativ
Teritoriali comuna Berevoegti pentru implementarea proiectului HUB de

Servicii MMSS-SII MMSS Cod Mysmis 13096

Suntprezentate: proiectul de hotSrdre, referatul de aprobare , ratr)o.rtul de specialitate

qi anexele proiectului. Prezintd d-na secretar general Leca Andra.

b-t Vir.primar:V am spus la inceputul qedinlei tn ce constd acest protoool

D-l Busuioc:Nu este in termen legal dar noi suntem de acord

Nemaifiind disculii la acesipunct, este supus la vot proiectul de hotdrdre 9i cu

unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.12 din

31,01,2023,
13. prezentarea raportului de activitate a primarului comunei Berevoegti

pentru anul2022,
D-l primar prezintdraportul de activitate.

D-l Primar:Am s6 pun acest raport qi pe grupul Consiliului local.
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l4,Prezentare raport de activitate consilieri locali, pentru anul2022.

Consilierii locali inmdnearl secretarului rapoartele de activitate'

15.Diverse.
D-l primar:Am rug6mintea pt joi la ora 16 sd fili prezenli pt rectificateabugetului

D-l pislaru:Am gi.r, o rrrii ozitate ,grupul PNL de ce ali venit cu o listd foarte

frumoasd de investilii dacd nu aprobali bugetul?Eu chiar m am bucurat ,cu ce facem

noi ,cu ce face PNL ul, facem s5 meargd treaba, dar dacd nu aprobali bugetul cu ce

vreli sd le faceli?
D-l Busuioc:Nu suntem obligali s6 rdspundem dar din politele vd rispund .De obicei

discu{iile se poartd intre coniilieri gi executiv dar vi pot spune noi am fbcut lista de

investitii intr o ordine prioritarS, cum s6 pot eu sI votez un buget in care primele

prioritare nu sunt, nu e niciun punct din cele 3 puncte

b-l St*u:De c6nd va fi funclionali canalizarea in comun6?

D-l primar:in cel mai scurt timp posibil, nu mai depinde de noi

D-l Viceprimar:Toatd documenta\ia e depus6 pt autorizare sistemului, aqteptdm

avizele
D-l Busuioc:D I primar a pus pe site, incepdnd cu luna august se primesc cereri qi o

sd dea drumul lacanalizare
D-l Primar:P0nd acum am primit 4 cereri

DJ Stana:Cdnd incepe canalizatea pe strada mea?

D-l Viceprimar:str dvs este prinsa tn etapa II proiect pe Anghel saligny

D-I Stana:Etapa II ,ce inseamnd, c6nd?

D-l Viceprimar:Nu qtim cdnd

D-l Primar:Cind vom lua avizele

D-l Stana:Tot avizele?lla d l Tican au venit au citit contorul de apd 9i a avut de plat6

vreo 30mc qi a zis cdare pl6tit vreo 700-800mc in plus

D-l Primar:S[ vin[ la sediul primdriei qi rezolv6m, poate este o eroare

D-l Sibianu :pe Zdvoipe uli1a de la Caz,anAriciu este dezastru, putem sd b6g[m nigte

pietriq?
D-l Viceprimar:Astdzl am schimbat lama cu,cupa gi cu siguran![, avem mai multe

localii
D-l Schioapa:Ce qtili de camera de supraveghere de la magaz\nla Ghinea, qtili cd nu

mai existS, este ruPtd
D-l Primar:Nu am qtiut

D-l Busuioc:semndtura digitald, cum facem?

D-na Leca:Am sd md interesez, vorbesc cu Ionela

D-l Busuioc:Cine a coordonat sambatd cu zdpada prin comun6, s au f6cut ceva

procese verbale de activitate pe zone?
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D-l Primar:Comitetul local pt situalii de urgen{6 s a convocat, eu impreund cu d I

viceprimar, Cornel Leca, Ilinca Viorel, Achim Nicolae, Modrangu Florin qi 5

persoane de la 416.S a mers in teren ,s a incercat dezdpezirea tuturor strdzilor.

D-l Busuioc:S au fXcut ceva procese verbale

D-l Primar:Nu existd proces verbal pt asa ceva, existS comitetul local pt situalii de

urgenld care se convoacd qi acolo se trec mdsurile ce se iau privind urgen{a

D-l Busuioc:Eu sdmbdtd am fost pe aici gi inafara de d 1 Ilinca , nu am vdzut pe

nimeni.Nu qtiu cine a coordonat qi cine I a trimis pe bdiatul 6sta s5 dezdpezeascS, de

exemplu pe partea mea nu a venit sub nicio form6, intre Avram gi Mamularu nici pe

acolo, de ce?

D-l Primar:S a mers foarte greu, de exemplu in Ungureni am avut o avarie ,s a rupt

un copac, a pierdut vreo 2 ore acolo
D-l BusuioC:A fost o proast6 organizare, s a inceput foarte tdrzitt.D 1 vice solicit qi

eu un st6lp pt iluminat de 1 an de zile
D-l Viceprimar:Am prins Extindere retea iluminat public avem 3 obiective ,podul
DN73C, Valea Berii qi zona dvs

D-l Busuioc:Am cerut pe grup figa postului pt anumili angajati

D-na Leca:Dvs ali cerut o listd de activitdli nu fiqa postului

D-l Busuioc:Eu voiam pt fiecare ce face.Fiqa postului
Nemaifiind disculii in qedinla de astdzi, preEedintele de Eedin!6 declard

inchise lucririle acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1830.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de Eedinld,
BdiaSu Cq4stantint/ffi

Secretar generul,
Leca Andra


